
Møtereferat sportskomiteen 27.10.2024 

 

Tilstede: 

- Jude Emanuvelpillai 
- Sures Murugesu 
- Chanthiravathani 
- Thevambihai Vimalasenan 
- Prashanthan Thavarasa 
- Sutharsan Vivekanthan 
- Suganya Hariharan  
- Jeyatheepan Thangavadivel 
- Danshiya Saint Johns 

 

 

1. Tilbakemeldinger fra ulike grupper 

- Tilbakemeldinger fra lærere, foreldre, dommere og komitémedlemmer ble samlet inn 
og diskutert (se vedlegg). 

2. Samarbeid mellom foreldre og lærere 

- Det ble understreket et ønske om å styrke samarbeidet mellom foreldre og lærere. 
Dette vil bidra til bedre støtte rundt elevene og en bedre gjennomføring. 
 

3. Champion-elever 

- Det ble påpekt at det er viktig at alle elever som har kvalifisert seg som "champion" 
får utdelt sine pokaler. Dette må organiseres for de som har manglende premier. 
 

4. Regelendring for "champion"-status ved avlyste leker 

- Det ble foreslått å oppdatere regelheftet når det gjelder tildeling av champion- 
dersom en lek blir avlyst. Denne saken vil bli brakt videre til komiteen for neste år 
og TBUK for vurdering. 
 

5. Marsjering og flaggrespekt 

- Det er nødvendig med tydeligere regler for marsjering, spesielt i forhold til hva 
som forventes med hensyn til respekt. Skal lagene rette oppmerksomheten mot 



flagget eller publikum? Dette bør være klart på forhånd, slik at alle lag får lik 
informasjon.  

- Ved flaggheising ble det også diskutert om alle skal vise respekt ved å legge 
hånden på brystet eller ikke. Dette må det også bli gitt tydeligere informasjon om. 

6. Navn på lagene 

- Det ble drøftet hvorvidt lagene skal ha navn eller ikke. Det ble besluttet at begge 
lokallagene, i samarbeid med foreldrene må bli enige om dette til neste år.  
 

7. Tidsskjema og logistikk 

- For å sikre en bedre gjennomføring, ble det påpekt at alle må følge 
tidsskjemaene. Dette innebærer at deltakerne må være klare til rett tid, og at 
lærerne skal ha tydelig ansvar for sine klasser.  

- Planlegging vil også inkludere tiltak for å sikre at elevene er på banen til riktig 
tidspunkt. 

8. Videreføring eller avvikling av "sitronløp" 

- Det ble diskutert om "sitronløp" fortsatt bør være en del av programmet, da både 
dommere og flere elever har uttrykt lite interesse for dette. "Sitronløp" er en tamilsk 
lek, og det er vurdert om den kan erstattes med en 40-metersløp for å gi et mer 
relevant alternativ.  

- Videre dialog med foreldre fra begge skoler vil gi en endelig avgjørelse. 

 

9. Mat til dommere 

- For å effektivisere pauser, ble det foreslått at maten til dommerne er klar minst 15 
minutter før pause.  

- Alternativt kan maten være tilgjengelig i teltet på forhånd, slik at dommerne slipper å 
stå i kø. 
 

10. Flere vester til vakter 

- Det ble nevnt at det er behov for flere vester til vakter. For kommende 
arrangementer må dette sikres, slik at alle vakter er synlige og lett identifiserbare. 

11. Felles kantine for lokallagene 

- Komiteen vurderer å samle kantinedriften for begge lokallag for å styrke 
bemanningen. Dette vil lette arbeidet og skape et mer sammensveiset arrangement. 
 
 



12. Tydeligere beskjeder til lærere 
- Det ble foreslått å involvere lærerne enda mer, med tydelige oppgaver og ansvar. 

Dette arrangementet skal sees på som en ordinær skoledag, ikke en fridag. 
- Lærere kan for eksempel tildeles vester for å gjøre dem mer synlige og ansvarlige 

for påmelding, trening og organisering. 
 

13. Foreldre på banen 

- For neste år vil det bli satt en klarere organisering som begrenser foreldre fra å gå inn 
på banen. Dette vil gi bedre struktur og sørge for at arrangementet gjennomføres 
uforstyrret. 
 

14. Felles møte med begge skoler 
- Det ble foreslått å holde et felles forberedelsesmøte med begge skoler for å sikre 

at alle er enige om viktige beslutninger og arbeidsoppgaver i forkant av 
arrangementet. 
 


